
 

 

Hej alle 

Efter lange overvejelser er jeg kommet frem til, at jeg bliver nødt til at trække mig fra 

skolebestyrelsen. 
 

Jeg meldte fra sidste gang og kan mod forventning heller ikke deltage i det 

kommende eller påtage mig nogen opgaver. Og det er jo ikke tilfredsstillende for 

nogen af os. 
 

Mit arbejdsliv har ændret sig betydeligt indenfor det sidste halve år (og det virker ret 

permanent). Det må jeg nu tage konsekvenserne af. 
 

Jeg havde set frem til at være en del af vores nye måde at arbejde sammen på, så 

det er ret ærgerligt at forlade det midt i noget, der tegner til at blive interessant. Min 

deltagelse vil fremover være begrænset til almindelig aktiv forælder. 
 

Det er min oplevelse, at der er masser af gode mennesker i bestyrelsen, og jeg 

ønsker jer al mulig held og lykke med jeres forehavender på vores skole.  
 

Kh Pia 


